
Zápis ze zasedání Školské rady při ZŠ Předín konané dne 5.6. 2018 

 

 

Přítomni: Mgr. Vídenská Pavla – zástupce školy  

Mgr. Suchá Dagmar – zástupce školy  

Boudová Eva - zástupce zřizovatele  

Šplíchal Pavel - zástupce zřizovatele  

Urbánek Arnošt – starosta obce  

Obůrková Martina - zástupce rodičů  

Ing. Křivanová Pavlína – zástupce rodičů 

 

PROGRAM: 1) Česká školní inspekce 

  2) Školní řád 

3) Hodnocení žáků 

4) umístění žáků 9. ročníku  

5) personální změny 

6) žáci a rodiče  

7) evaluace školy – dotazník pro rodiče žáků I. stupně 

8) školní výlet do zahraničí 

 9) oplocení pozemku a sokl  

10) hřiště  

11) peněžní dar od Štěměch 

12) prezentace školy 

13) opravy v budově školy  

14) výsledky sběru surovin 

15) projekty 

16) připomínky rodičovské veřejnost 



 

1. Školská rada byla seznámena s Inspekční zprávou ČŠI 

2. Školská rada schválila nový Školní řád (nově – povinnost plnit domácí 

úkoly, zákonní zástupci zodpovídají za vzdělávání svých dětí, doplněná 

Práva a povinnosti pedagogických pracovníků)  

3. Školská rada schválila Hodnocení žáků (nově -hodnocení Dú, vyloučení 

žáka (po splnění 9. roku školní docházky) ze základního vzdělávání 

4. Jedna žákyně nepodala přihlášku ke vzdělávání na SŠ, ostatní žáci přijati na 

učební obory 

5. Od nového školního roku nový učitel - Michal Kovář – aprobace Čj – Tv, 

odchod AP - Aneta Schütz na mateřskou dovolenou 

6. V průběhu školního roku se řešily 4 nejzávažnější případy 

1. Problematický rodič – podáno trestní oznámení, proběhlo soudní 

jednání 

2. Sebepoškozování ve škole – přivolána RZS, hospitalizace 

3. Žák s poruchami chování – odchod na jinou školu 

4. Záškoláctví, neplnění školních povinností, používání mobilního 

telefonu ve vyučování, vykázání z vyučování, samovolné opuštění 

budovy školy,..– hlášeno na OSPOD Třebíč 

7. vyhodnocení dotazníků bude ve Výroční zprávě za školní rok 2017/2018 

8. kladné hodnocení zájezdu do Nizozemského království 

v září proběhne jednodenní zájezd do Vídně 

9. starosta obce opět přislíbil dokončení soklu a oplocení pozemku 

10. hřiště – zástupci školy prezentovali stanovisko školy: 

Škola souhlasí s tím, že je třeba multifunkční hřiště v obci vybudovat, ale má své výhrady 

k umístění multifunkčního hřiště, které jsou následující a trvají i nadále: 

1) bezprostřední blízkost hlavní frekventované silnice není ideálním místem pro 

víceúčelové hřiště 

2) přírodní ráz okolí školy – přírodní zahrada, přírodní učebna (z grantu MŠMT) – by byl 

umělým povrchem, vysokým oplocením a elektrickým osvětlením zásadně narušen 

3) pozemek, na kterém je školní hřiště, je majetkem obce a škole je na základě zřizovací 

listiny dán do užívání. V případě vybudování víceúčelového hřiště by byl pozemek ze 

zřizovací listiny vyňat a škola by o něj přišla, školní areál by se tím výrazně zmenšil 

4) školní hřiště využíváme ke školním i mimoškolním zájmovým aktivitám, které by na 

novém hřišti nebyly možné – sáňkování, bobování, dopravní výchova – jízda na 

kolech a koloběžkách, střelba ze vzduchovek, lukostřelba, hry MŠ, hry ŠD, soutěže, 

dětské dny, branné závody, některé atletické disciplíny jako je hod granátem nebo 

koulí, atd. Nemožnost realizovat tyto aktivity by negativně zasáhla do života školy 

     Pro školu by bylo ideální umístění multifunkčního hřiště na travnatém trojúhelníku mezi 

školou a školkou. Zachováním starého školního hřiště a vybudováním nového na jiném místě 



by získala obec jednu sportovní plochu navíc, což by bylo jistě přínosem pro občany naší 

obce. 

     Dalším vhodným místem, kde by bylo možné vybudovat takovéto hřiště je jistě Sportovní 

areál Na Strhance, kde by to jistě přivítali i sportovci, kteří tam mají svoje zázemí, ale to si 

vyžaduje výkup pozemků a zřejmě i změnu územního plánu. Umístění na školním hřišti je 

zkrátka nejjednodušším řešením.  

 

11. poděkování obce Štěměchy za dar 22.000,- Kč 

12. škola se prezentuje různými akcemi – Sedmikvítek Okříšky, Vánoční a 

Jarní koncert, školní časopis, příspěvky v Předínském Zpravodaji, Vánoční 

prodej v kulturním domě, Košíková – dar třebíčské nemocnici, Dopravní 

soutěž, Dějepravné soutěžení, Krajské kolo olympiády v českém jazyce,… 

13. během školního roku probíhalo několik stavebních prací ve spolupráci se 

SŠ stavební v Třebíči – výmalba jedné třídy, opravy sklepa, schodů u 

zadního vchodu, vyvýšeného záhonu na školní zahradě 

14. celkový zisk  za sběr starého papíru a PET víček 15.556,- Kč 

15. projekty – Obědy pro děti 

16. bez připomínek 

 

 


